
Pagina 1 van 9 

 

Concept Notulen:  Algemene Leden Vergadering - Rugby Nederland 
 
Locatie:   Online / NRCA Amsterdam 
Datum:  8 juli 2021 
Tijd:   19.00 uur 
Notulist:   Laura Twisk 
 
Aanwezig van het Bestuur  
 J.H.  Pieterse (voorzitter), E. Visser (penningmeester), A. Acda (secretaris, opleidingen, verenigingen), J. Takken (topsport 
en Sponsoring), M. van Zoest (wedstrijdzaken), I. Rosier (jeugdzaken) 
 
Aanwezig Bondsbureau: Andy Meredith, Marielle ten Rouwelaar 
 
Aanwezige verenigingen 
AAC Rugby (5) S. Yates; Alkmaarse RC (6) J. Stoop; Amstelveense RC (10) M. Borm, F. Scheurleer; A.S.R.V. Ascrum (6)  
S. Ehren, J. van Iersel; RC The Big Stones (5) H. Hokse; ORC The Black Bulls (2) M. Nabuurs, F. Volleberg; RRFC Bokkerijders 
(2) M. Eggels; Bredase RC (9) H. Jongejan, S. van Steen; RC Bulldogs (5) B. van Rooijen; Castricumse RC (8) B. Pieters; 
RC Delft (9) O. Winkels; RC DIOK (10) C. Ashmann; RC Dronten (2) R. Schlossarek, H. van Gelder; RC The Dukes (10) E. van 
der Zande; E.F.R.C. Eilanders (1) T. Mudde; RC Eemland (9) M. Campagne; ERC’69 (4) W.J. Bos; RC Etten-Leur (5)  
Th. Bayle; RC Feanster (4) R. Sijbrandi;  RC ’t Gooi (10) E. Bosman; RC Groningen (9) S. Manning; Haagsche RC (10) P. Hoog; 
RC Haarlem (10) P. van Dijk, M. Becking; The Hague Hornets () D. Bloem, D. Brandel; RC Hilversum (6) W. Schotanus,  
D. Beukers; RC the Hookers (8) B. Holsteijn; RC Invictus () S. Sloothaak; LSRG (4) J.H. Koeleman; MMRC (5) N. Frijns; NSRV 
Obelis (4) B. Lingeman; EZRC Oemoemenoe (5) H. van Dijk; RFC Oisterwijk Oysters (7) R. Vorstenbosch; RC Pickwick Players 
(6) K. Pricker; ARC the Pigs (3) L. Murray; Rotterdamse RC (9) O. van Rijn; RUS (3) A. Meijers, N. van Zomeren; SRC Rush (2) 
M. Woudenberg; RC The Smugglers (2) S. Barnhoorn; RC Sneek (2) D. Visser; RC Spakenburg (2) A. Beijes; RC Sparta (2) F. 
Rost; Stichtsche RFC (1) J.P. Post; S. Daniels; SRC Thor (4) D. Vosse; RC Tilburg (9) J. Scheele; GRC Tovaal (5) J.de Wild, R. van 
Oosten; Utrechtse RC (10) A. Sliedrecht, N. Verlage, D. Shanahan; USRS (5) M. Scholte; VRC the Vets (2) J. van Traa; RC 
Wageningen () H. Gieslink, M. Roos, EVRC the Wallaby’s (1) P. van Deuzen; NRC the Wasps (7) F. Oosting;; RC Waterland (8)  
J. Hofman, R. de Mooij; WRC Te-Werve (4) E. Brandt; RC de Wrotters (2) J.T.Dekker; M. Algra; Zaandijk Rugby () F. Erkens;  
 
Aanwezige commissies en organisaties 
Commissie van Beroep, Gert-Mark Smelt; Landelijk Dames Overleg (LOD), Commissie Gestructureerd Seizoen (CGS) Joakim 
Grader, Leo van Herwijnen Rugby Foundation (LvHRF) Bart Maartens 
 
Aanwezige Ereleden en Leden van Verdienste 
K. Blaas, N. Gale, Tim Schumacher, T. Steenwinkel, L. van Herwijnen 
 
Afwezig met kennisgeving 
RCO Harlequins, DRC the Wild Rovers, Eddy Bicker (erelid), Commissie Financieel Toezicht (CFT) 
 
 
1.  Opening  
 
De voorzitter, Janhein Pieterse, heet eenieder van harte welkom en opent de vergadering.  
 
De voorzitter blikt aan de hand van de presentatie kort terug op het afgelopen seizoen. Een seizoen dat voor iedereen een 
teleurstellend en frustrerend seizoen is geweest. Bij alle clubs is gedaan wat mogelijk was binnen de richtlijnen van de 
maatregelen. Gelukkig heeft de ereklasse onder strenge voorwaarden de voorjaarscompetitie kunnen spelen. Erg positief in 
deze tijd is de prestatie van de Oranjeheren XV die zij hebben geleverd en nog steeds leveren.   

 
Daarnaast heeft het Bondsbureau zo goed mogelijk geprobeerd clubs te ondersteunen rondom financiële regelingen.  
De hoop is natuurlijk dat we vanaf september weer normaal kunnen gaan spelen.  
 
Vooruitblik 2021-2022 
Het komende seizoen zal een uitdagende competitie worden. Niet alleen omdat de overgang naar een kleinere ereklasse  
zal gaan plaatsvinden maar ook omdat er veel wedstrijden zijn voor talenten en selectiespelers. Na gesprekken met de 
Belgische Rugbybond is, mede gezien het volle programma van de Nederlandse competitie, besloten om met de heren 
komend seizoen niet deel te nemen aan de BeNeCup. De Belgische bond heeft aangegeven begrip te hebben voor de 
situatie, maar is logischerwijs ook teleurgesteld. De dames zullen wel deelnemen aan de BeNeCup.  
 
Tot slot is een belangrijk punt voor komend seizoen een vervolg te geven aan de groei van het aantal leden.  
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2.  Ingekomen stukken en mededelingen 
 
De secretaris, Annelies Acda, benoemt de afmeldingen zoals hierboven vermeld staan. 
 
Er is één ingekomen stuk, zijnde een email die betrekking heeft op het proces rondom de Supercup en de BeNeCup. Deze 
mail is verstuurd en lijkt mede ondertekend door een aantal voorzitters van clubs die spelen in de ereklasse. Deze mail zal 
later in de vergadering worden behandeld.  

 
Mededelingen 
 
Omdat de stemmodule tijdens de vorige ALV niet goed functioneerde is ervoor gekozen deze stemmodule dit keer niet te 
gebruiken. Indien er een stemming moet plaatvinden zal dit via het digitale handopsteken in Teams verlopen. Mocht het 
stembeeld twijfel of onduidelijkheid geven dan zullen, net als de vorige keer, de vragen per mail toegestuurd worden en ter 
stemming aangeboden worden. 
 
3.  Notulen ALV 31 maart 2021 
 
De notulen van de ALV van 31 maart jl. worden kort doorgenomen.  
 
Marco Roos, RC Wageningen geeft aan wel aanwezig te zijn geweest. Dit zal worden aangepast in het verslag.  
 
De notulen worden, met inachtneming van de wijzigingen en met dankzegging aan de notulist, goedgekeurd en vastgesteld.  
 
4.  Nieuwe vereniging The Hague Hornets  
 
Er heeft zich een nieuwe vereniging aangemeld bij Rugby Nederland. Voorzitter, Dirk Bloem, stelt zijn club kort voor.  
 
Het toetreden van RC The Hague Hornets bij Rugby Nederland wordt ter stemming gebracht.  
De ALV stemt unaniem voor toetreding van RC The Hague Hornets tot Rugby Nederland.  
 
Hiermee is het toetreden tot Rugby Nederland een feit en feliciteert het bestuur en de ALV The Hague Hornets.  
 
5.  Termijnen bestuursleden  
 
Termijn bestuursleden 
Het bestuur van Rugby Nederland en de termijnen zijn als volgt ingevuld:  
 

 
 
Joost Takken heeft aangegeven zich nog te beraden of hij na zijn tweede  termijn verder wil gaan als bestuurslid.  
 
De voorzitter, Janhein Pieterse geeft aan zijn functie na 7 jaar  over te willen dragen. Om dit proces in goede banen te 
leiden is besloten om een Commissie van Opvolging te benoemen. Deze commissie bestaat uit vier leden van Rugby 
Nederland en twee bestuursleden van Rugby Nederland. Voorgesteld wordt om Michiel van Dijk te vragen om voorzitter te 
zijn van deze commissie. 
De huidige voorzitter van Rugby Nederland, Janhein Pieterse, alsmede de directeur, Andrew Meredith, zullen als adviseurs 
lid zijn van de commissie. Uiteindelijk zal er middels een voordracht aan de ALV gekozen worden in de ALV van januari 
2022.  
Meer informatie over dit proces zal binnenkort naar alle clubvoorzitters gestuurd worden.  
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Eric van de Zande, RC the Dukes 
Staat het de clubs ook vrij om een voorzitter voor Rugby Nederland aan te dragen?  
Aangegeven wordt dat dit uiteraard mogelijk is en dat de Commissie van Opvolging dit gaat voorbereiden en 
verantwoording hierover zal afleggen aan de ALV.  
 
6.  Sponsoring en evenementen en voordracht nieuw bestuurslid Jort Kooistra 
 
Jort Kooistra stelt zichzelf kort voor aan de ALV. Het is gebruikelijk om de ALV te vragen of er principiële bezwaren zijn 
tegen toetreding van een nieuw bestuurslid tot het bestuur.  
 
De ALV stemt unaniem voor toetreding van Jort Kooistra tot het bestuur van Rugby Nederland en wenst hem veel succes in 
zijn nieuwe functie. 
 
Rugby Nederland wil de komende jaren de sponsoring verder uitbreiden door een sponsorhuis op te zetten.  
Hiervoor is gekeken naar de KNHB en Ajax. Ook is er gesproken met diverse sponsorexperts uit de Nederlandse lokale 
sportverenigingen. 
 
De eerste ambitie was om op 10 juli jl. tijdens de interland een vol stadion te hebben en de volgende zaken geregeld te 
hebben:  

o sponsorborden rondom het gehele veld 
o Post protectors 
o Man of the Match via de close-app. 

 
De tweede ambitie is het maken van een sponsor prospectus met alle sponsormogelijkheden. Deze zal digitaal, 
overzichtelijk en helder voor de toekomstige sponsor zijn.  
 
De derde ambitie is om te kijken of een Rugby Nederland Business Network waardevol is. 
 
Mede vanwege bovenstaande ambities is het bestuur van mening een dynamisch persoon als Jort Kooistra binnen te 
moeten halen als bestuurslid sponsoring om dit project goed op te zetten en te begeleiden. Tevens kan hij te zijner tijd 
Joost Takken opvolgen als bestuurslid.  
 
 
7.  Financiën 
 
De penningmeester Ernst Visser geeft aan de hand van de meegestuurde presentatie een toelichting op de resultaten.  
 
Jaarrekening 2020 
Tijdens de ALV op 31 maart jl. is er al een toelichting gegeven op de jaarrekening.  In deze ALV ligt alleen nog voor de 
formele goedkeuring en het verlenen van decharge aan het bestuur. Omdat de CFT wegens persoonlijke omstandigheden 
helaas niet aanwezig kan zijn tijdens deze ALV, is afgesproken dat de penningmeester de slides van de CFT presenteert.  
 
Eind 2020 is er aan de accountant de opdracht gegeven een audit uit te voeren van de AO processen met als doel te 
bepalen waar er verbeterd kan worden. Er wordt aangegeven dat het positief is te vermelden dat er geen hoog risico 
opmerkingen zijn gemaakt, maar verbeterpunten zijn er wel. De verbeterpunten zullen na de zomer in een rapport 
samengevat worden en met de ALV worden gedeeld.  
 
Het advies van de CFT is om de jaarrekening 2020 goed te keuren en het bestuur decharge te verlenen voor het gevoerde 
beleid.  
 
Het goedkeuren van de jaarrekening wordt ter stemming gebracht. De ALV stemt unaniem voor het goedkeuren van de 
jaarrekening 2020. 
 
Het verlenen van decharge aan het bestuur van het gevoerde beleid wordt ter stemming gebracht. De ALV stemt unaniem 
voor het bestuur decharge te verlenen voor het gevoerde beleid.  
 
Het bestuur dankt de ALV voor het gestelde vertrouwen.  
 
Financieel resultaat t/m mei 2021  
De penningmeester geeft aan de hand van de presentatie een korte toelichting op het financieel resultaat t/m mei 2021.  
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Financiële outlook 2021 
Omdat er op dit moment geen reden is en/of  feiten zijn om dit te onderbouwen is ervoor gekozen om de financiële outlook 
op dit moment niet aan te passen. In september zal er een update op de outlook 2021 worden verstrekt.  
 
Pieter Hoog, Haagsche RC 
Vraagt of het mogelijk is om het boekjaar aan te laten sluiten op een kalenderjaar in plaats van een speelseizoen?  
De penningmeester geeft aan dat dit eerder is besproken en beaamt dat het een goede suggestie is. Een belangrijk punt is 
echter dat de aanpassing van het boekjaar leidt tot een verlaging van het eigen vermogen en tijdelijk zelfs weer negatief . 
Dit is onwenselijk gezien de subsidie voorwaarden van NOC*NSF en Rugby Europe .  In de komende jaren zal hier opnieuw 
naar worden gekeken. 
 
8.  Competitie 2021-2022 
 
Bestuurslid wedstrijdzaken, Mirjam van Zoest, geeft aan de hand van de presentatie een toelichting op de competitie  
2021-2022. Kijkend naar de competitie 2021-2022 is er weinig verandering ten opzichte van het afgelopen seizoen. De 
enige verandering die nog zal moeten plaatsvinden is de overgang naar een ereklasse met minder teams, wat direct 
gevolgen zal hebben de eerste klasse. Op dit moment wordt er intensief gesproken met de betrokken clubs. De visie is 
hierover is bekend, waar ook de Commissie Gestructureerd Seizoen (CGS) aan heeft bijgedragen. Uiteraard hebben de 
ereklasse clubs ook hun eigen visie hierover. Het is van belang dat beide visies goed besproken worden om zo uiteindelijk 
tot een gezamenlijke beleid te komen.  Een open dialoog is hierin van groot belang.   
 
Er wordt voorgesteld dat er de komende weken door de  technisch directeur Kristof Vanhout samen met de Commissie 
Gestructureerd Seizoen (CGS)  verder gesproken zal worden hoe dit zal worden aangepakt. Hierbij valt te denken aan hoe 
het seizoen 2022-2023 eruit zal zien, hoeveel clubs spelen er in de ereklasse en welke gevolgen zijn er dan voor het 
komende seizoen rondom de promotie en degradatie. De resultaten van deze gesprekken zullen dan in eerste instantie 
gestuurd worden naar de ere- en eerste klasse clubs. Er zal begin augustus een bijeenkomst gepland worden om zo tot een 
gedegen voorstel voor het promotie- en degradatiebeleid te komen, welke ook mogelijk de komende seizoenen gebruikt 
kan worden. Tijdens een Bijzondere Algemene Ledenvergadering eind augustus zal dit voorstel dan formeel goedgekeurd 
moeten worden.  
 
Zoals eerder aangegeven is de Commissie Gestructureerd Seizoen (CGS)  nauw betrokken bij dit proces. Hiermee heeft 
iedereen de mogelijkheid om zijn visie terug te koppelen naar het CGS.  
 
Het CGS bestaat uit de volgende leden:  
 
Joakim Grader  Voorzitter 
Roland de Mooij  Secretaris 
Michael Assman  Commissie Rugby Scheidsrechters (CRS) 
Stijn Albers  Atletencommissie (AC) 
Hendrik Jan Lukkien Landelijk Jeugd Overleg (LJO) 
Dorothee Hoekstra  Landelijk Overleg Dames (LOD) 
David Corbel  Prestatiesport Heren Senioren 
Floor Drok  Participatiesport Heren Senioren 
Gert-Mark Smelt  Commissie van Beroep* (toetsing) 
Harro Verschoor  Competitieleider (Bondsbureau) 
Mirjam van Zoest  Bestuurslid Wedstrijdzaken (Bestuur) 
 
 
Erik van der Zande, RC the Dukes 
Geeft aan dat er vooralsnog geen ereklasse club is die achter dit plan staat. Hij vindt het van belang om te vermelden  dat 
dit plan niet overal zo goed is gevallen. 
De voorzitter geeft aan zich af te vragen of echt alle ereklasse clubs er zo over denken. Er ligt een Strategisch Plan en er is 
een duidelijke visie vanuit het bestuur, de meningen hierover mogen anders zijn, die mening wordt ook gerespecteerd. Het 
CGS komt met een plan in samenwerking met het bestuur, dit wordt besproken met de EKO en uiteindelijk komt dit ter 
stemming bij de ALV. Na een uitgebreide discussie wordt afgesproken dat de voorzitter en Erik van der Zande hier in een 
later stadium over door zullen praten.   
 
Eline Brandt, WRC-Te Werve 
Wil terugkomen op de opmerking dat bovenstaande betrekking heeft op de ere- en eerste klasse, maar geeft aan dat dit ook 
de andere klasses betreft en zeker een impact zal hebben.  
Aangegeven wordt dat hier binnen het CGS en binnen de clubs uitvoerig over gesproken zal worden.  
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Barry Pieters, Castricumse RC 
Sluit zich volledig aan bij de opmerking van Eline Brandt en is van mening dat het CGS hier een advies over moet geven. 
Tevens wil hij benadrukken dat het CGS ook met ereklasse clubs praat.  
 
Anneke Sliedrecht, Utrechtse RC 
Geeft aan dat  de clubs in het ereklasseoverleg (EKO) het over een aantal punten eens waren, waaronder dat het teruggaan 
naar 10 clubs nu niet bespreekbaar is. 
De voorzitter geeft aan dat de denklijn van het EKO en het bestuur wel hetzelfde is, namelijk het verkleinen van de 
ereklasse. Hier zijn verschillende visies op en verschilt de timing , maar er  wordt in de komende maanden verder met 
elkaar over gesproken..  
 
Obbe Winkels, RC Delft 
Vraagt of de notulen van alle commissies openbaar of op te vragen zijn?  
De notulen van het CGS zijn zeker openbaar. De notulen van het ereklasseoverleg (EKO), wat geen officiële commissie is 
binnen Rugby Nederland, zijn in principe niet openbaar.  
 
9.  VWW 
 
Senioren  
Mirjam van Zoest geeft een korte toelichting over het VWW. Zo zijn er, ten opzichte van de laatste versie, diverse 
aanpassingen gedaan op het gebied van jaartallen, weblinks en zijn er taalfouten aangepast. Verder worden de volgende 
aanpassingen voorgesteld: 
 

 
 
Cees Ahsmann, RC DIOK 
Geeft aan het nut van een uitbreiding van het aantal spelers van 20 naar 22 in de ere- en eerste klasse heren en ereklasse, 
dames niet te begrijpen.  
De voorzitter geeft aan dat dit een voorstel is en dus nog niet besloten is. Dit zal ook verder worden afgestemd met de 
technische staf van de clubs. 
 
Pepijn van Dijk, RFC Haarlem 
Appendix 7, waarom is de eerste klasse naar een hele competitie gegaan?  
Mede door het niveauverschil en omdat dit de wens was  is er voor een hele competitie gekozen. Bij de andere klassen kan 
dit niet omdat er dan teveel wedstrijden zullen zijn.  
Verzoek van Pepijn van Dijk is om dit mee te nemen in de gesprekken.  
 
Erik van der Zande, RC the Dukes 
Spreekt uit dat hij voorstander is om het aantal spelers per team op 20 te laten, omdat dit anders ten kostte gaat van de 
andere teams. Spelers worden als reservespelers opgesteld, spelen niet altijd maar willen niet meer in een lager team of 2x 
per weekend spelen. 
De voorzitter geeft aan dat we dit de komende weken in de gesprekken mee zullen nemen.  
 
Kees Blaas, erelid 
Geeft aan dat het aantal personen niet uit maakt, omdat 5 eerste rijers te allen tijde noodzakelijk zijn.   
 
Afgesproken wordt dat bovenstaande punten zullen worden meegenomen door CGS in de gesprekken met de betreffende 
clubs.  
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U23 competitie 
Er gaat gestart worden met een U23 competitie, er zijn 6 teams die zich hebben aangemeld te weten; Haagsche Rugbyclub, 
BRC, RC Eemland, RC Oysters, RC Tilburg en Rotterdamse Rugbyclub. Clubs die interesse hebben kunnen zich hiervoor 
melden bij de competitieleider.  
 
Pieter Hoog, Haagsche RC 
Spreekt de wens uit om in het eerste seizoen van de U23 het toe te staan om clubs ook gedurende het seizoen toe te laten 
tot de competitie.  
Het bestuur geeft aan hier niet  op tegen te zijn en dat dit besproken zal worden met de betreffende teams in deze 
competitie.  
 
VWW Jeugd 
De volgende wijzigingen worden voorgesteld voor het VWW jeugd:  

 

 

 
 
De wijzigingen voor het VWW jeugd worden ter stemming gebracht. De ALV stemt unaniem voor de voorgestelde 
wijzigingen.  
 
 
10.  Rugby Europe Championship en Rugby Europe Supercup 
 
Bestuurslid Topsport, Joost Takken, geeft aan de hand van de presentatie een toelichting over topsport.  
 
Topsport is een essentieel onderdeel van rugby in totaal en ook belangrijk onderdeel van het Strategisch Plan. Het gaat 
goed met de topsport, er is een doorbraak gerealiseerd. Niet alleen op sportief gebied, maar ook op het gebied van media.  
 
Rugby Nederland zal naar verwachting ten minste de komende vier jaar in de Champions poule blijven. De ambitie is om in 
de bovenste helft te eindigen. Ook is er de ambitie om ons te kwalificeren voor het WK 2027.  
 
Alle thuis- en uitwedstrijden van het Nederlands team zullen live worden uitgezonden op Ziggo. Dit geeft aan hoeveel rugby 
is gegroeid.  
 
RE Supercup competitie 
Rugby Europe kijkt naar alle landen en komt met aanbevelingen. Een gemeenschappelijke aanbeveling was dat er een gat 
zit tussen de domestic competitie en het internationaal niveau. Er wordt daarom een U24 talentcompetitie opgestart. 
Rugby Nederland is hierin een commitment aangegaan voor twee jaar en zal met een franchise team (team Delta( 
deelnemen in de Supercup competitie. De kosten voor deelname aan de Supercup worden betaald door de sponsor die 
daarvoor gevonden is.  Skynet is de sponsor en  als tegenprestatie is het volgende afgesproken.   

1. Alle wedstrijden van deze competitie worden bij Rugby Club Eemland gespeeld 
2. De trainer van Eemland draait mee in de staf van het franchiseteam 

 
Deze competitie en het beleid is en blijft de verantwoordelijkheid van Rugby Nederland en  Rugby Club  Eemland heeft geen 
enkele invloed op de selectie. Het ontwikkelen van het franchiseteam is in een stroomversnelling geraakt en dit hebben we 
met open armen ontvangen. Het is een fantastische kans om een extra niveau te creëren voor talent.  
 
Tot slot wil Joost Takken benadrukken dat het Nederlands team nog steeds in een bubbel speelt en traint. Ze doen een 
sneltest  voor iedere training en ze worden meerdere keren rondom een wedstrijd getest middels een PCR test.  
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Helaas zijn vier spelers ingegaan op uitnodigingen van feesten op de club en zijn vlak daarna positief getest. Het dringende 
verzoek is dan ook om deze jongens niet te verleiden en de bubbel te respecteren.  
 
Erik van der Zande, RC the Dukes 
We willen graag een visitekaartje afgeven als Rugby Nederland, maar hij geeft aan het gek te vinden dat het bestuur 
akkoord is gegaan met de voorwaarden van Skynet en dat zoveel competities en interlands gevolgen heeft voor de clubs 
omdat zij gedurende het seizoen hun talenten regelmatig kwijt zijn.   
Aangegeven wordt dat er een competitieopzet is gemaakt waarbij we zoveel mogelijk rekening hebben gehouden met de 
wedstrijden van de eigen club.  
 
Jan Scheele, RC Tilburg 
Is dit voor alle talenten vanuit alle klassen of alleen voor talenten uit de ereklasse?  
Aangegeven wordt dat het inderdaad voor talenten uit alles klassen bedoeld is maar de verwachting is echter dat de 
meeste talenten vanuit de NTC of academies zullen komen. Maar andere talenten zijn ook zeker van harte welkom.  
 
Eric Bosman, RC ‘t Gooi 
Geeft aan het jammer te vinden dat deze vergadering loopt zoals hij loopt. Hij refereert hierbij aan de discussie die eerder in 
de vergadering is ontstaan tussen het bestuur en Cees Ahsmann. Hij geeft aan dat iets dat in potentie heel positief zou 
kunnen zijn nu heel negatief gemaakt wordt. Hiermee denken we niet met elkaar op een constructieve manier na hoe we dit 
kunnen inpassen. Hij doet een klemmend beroep op iedereen om tot 10 te tellen en elkaar op te zoeken om er rustig verder 
over te praten. Het getuigt niet van onze kernwaarden om zo tegen elkaar tekeer te gaan.   
 
Obbe Winkels, RC Delft  
Adviseert om een stukje beleid te maken voor de toekomst als het gaat om eisen die, zoals nu door Skynet, gesteld worden 
voor het doen van sponsoring. 
Het bestuur begrijpt de opmerking van Obbe Winkels en geeft aan dat mede hierom contractueel is vastgelegd dat Rugby 
Nederland volledig in de lead is.  
 
Kees Blaas, erelid 
Het doet hem zeer dat mensen achter de tafel en voor hun laptop op deze wijze verbaal met elkaar omgaan.  
Een plan als dit, dat impact heeft op clubs, behoeft een goede en rustige overlegronde tussen Rugby Nederland en clubs.  
Het bestuur geeft aan te erkennen dat we de mogelijkheden rondom de franchisecompetitie wellicht meer en eerder 
hadden kunnen/moeten communiceren. Het staat echter wel al in het Strategisch Plan, we hadden verwacht dat het nog 
een jaar zou duren, maar het is in een stroomversnelling geraakt. We opereren binnen de mogelijkheden en willen ook veel 
meer de dialoog opzoeken. Het is absoluut onze intentie om dit samen te doen.  
 
Cees Ahsmann, RC DIOK 
Vraagt het bestuur antwoord te geven op de vraag of het contract al getekend is en spelers worden betaald.  
Dit wordt door het bestuur bevestigd en er zijn geen contracten of vergoedingen aangeboden aan spelers.  
 
Anneke Sliedrecht, Utrechtse RC 
Sluit graag aan bij de woorden van Kees Blaas. Ook wil zij graag weten of er nog beweegruimte is zodat we hierop een goed 
gedragen beleid kunnen maken en we hier ook als clubs ons beleid op kunnen aanpassen.  
Aangegeven is dat we mede hierom de voorzitters hebben uitgenodigd voor de wedstrijd tegen Spanje om met elkaar het 
gesprek aan te gaan hierover. We opereren binnen de kaders van het Strategisch Plan en binnen het kader van het 
financieel management.  
 
Bart Wierenga, Castricumse RC 
Vraagt of het bestuur zich er van bewust is dat met een nieuwe selectie erbij, dit consequenties heeft voor de verenigingen. 
Zowel op topsport en breedtesport gebied. De enige vraag is hoe we dit kunnen inpassen bij onze clubs en is het 
bespreekbaar hoe we al deze competities door elkaar en naast elkaar kunnen laten lopen?  
Het antwoord is volmondig ja. We willen hier zeker het gesprek over aan gaan tijdens de meeting tijdens de wedstrijd van 
het Nederland tegen Spanje. We zullen ook een analyse uitvoeren, het franchiseteam is ondersteunend aan het Nederlands 
team., maar het ligt niet in de bedoeling dat vaste spelers van het Nederlands Team ook regelmatig in het Franchise team 
spelen.  
 
Joris van Iersel, ASRV Ascrum 
Geeft aan het fijn te vinden om snel te weten wanneer welke spelers geselecteerd gaan worden zodat clubs hier rekening 
mee kunnen houden.  
 
Erik van der Zande, RC the Dukes 
Geeft aan de beweging naar het internationale rugby veel te alles omvattend te vinden en het zwaartepunt van de 
vergadering te veel op de topsport ligt.  
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De secretaris geeft aan dat het niet altijd alleen maar over de topsport gaat. Dit wisselt enorm per vergadering en 
bovendien zijn het ook de ereklasse clubs veelal die het woord nemen. Afgesproken wordt om dit onderwerp in een later 
stadium met elkaar te bespreken.  
 
De Beukers, RC Hilversum  
Feliciteert het bestuur en de ALV met de mooie resultaten van het Nederlands team. Hilversum staat volledig achter de 
genomen besluiten en zal ondersteunen waar nodig.  
 
Pepijn van Dijk, RFC Haarlem  
Geeft aan dat ze zorg vooral in het onbekende zit en dit maakt het erg onzeker. Clubs hebben heel hard gewerkt om te 
komen waar ze nu zijn en dit soort onzekerheden kan grote gevolgen hebben voor clubs.  
Het bestuur onderkent het punt dat is ingebracht en benadrukt daarom het belang van het met elkaar in gesprek blijven.  
Pepijn roept tot slot nogmaals op om belangrijke besluitpunten eerder in de ALV te laten komen.  
 
11.  E-rugby 
 
Bestuurslid Iban Rosier geeft een toelichting over de overgang van E-rugby naar Unify. Zo’n 20 clubs hebben zich aangemeld 
om mee te denken over de verbetering van E-rugby naar Unify.  
 
De komende maanden gaan een aantal clubs de testfase in, deze clubs hebben ook meegedaan aan de gebruikerspanels.  
De gegevens gaan overgezet worden en halverwege oktober zullen er roadshows plaatsvinden om alle functionaliteiten te 
benoemen en toe te lichten. Om de juiste gegevens over te zetten naar Unify wordt de clubs gevraagd om de gegevens in  
E-rugby te controleren en waar nodig aan te passen. Na de overgang zal er ook een controle moeten plaats vinden vanuit 
de clubs.  
 
Een belangrijk onderdeel is het tekenen en retour sturen van de verwerkersovereenkomst.  
 
Johan Teake Dekker, RC Wrotters 
De livegang is gepland tijdens het seizoen. Hoe gaan we de eerste wedstrijden dan inplannen? 
Iban geeft aan dat we eerst overgaan met het ledenadministratie gedeelte, daarna pas met competitiedeel.  
Het invoeren van de wedstrijdformulieren blijft vooralsnog via E-rugby lopen.  
 
Erik Bosman, RC ‘t Gooi 
Gaat deze informatie ook naar de contactpersonen die hier over gaan?  
Dit wordt bevestigd.  
 
12.  Rondvraag  
Kees Blaas, erelid 
Verzoekt een ieder om met open vizier de gesprekken met elkaar aan te gaan.   
 
Sander Sloothaak ,RC Invictus 
Deze ALV was een bizar schouwspel. Jammer dat er zoveel emotie bij is komen kijken. 
 
Madelief de Haan, RUS 
Er is nergens genoemd dat het franchiseteam expliciet over de heren gaat, het zou fijn zijn als dit beter benoemd zou zijn. 
In de wandelgangen hebben wij gehoord om de ereklasse dames ook naar de zaterdagen te plaatsen. Is dit zo en wanneer is 
hier meer over duidelijk? 
Aangegeven wordt dat dit niet zo in de planning staat. Er is wel een vraag geweest hierover, omdat er in het damesteam 
meisjes en dames spelen die beide een andere speeldag hebben. Hier moet echter nog uitgebreider over doorgesproken 
worden.  
 
Marco Roos, RC Wageningen  
Wat als de competitie weer plat gaat vanwege Corona, dan krijgen wij problemen met onze leden. Gaan we dan financieel 
gecompenseerd worden?  
Hier kunnen we inhoudelijk nu niets over zeggen. Als we dit zich weer voordoet, moeten we met elkaar bekijken hoe we 
hier mee om kunnen gaan.  
 
Cees Ahsmann, RC DIOK  
Vraagt of we er allemaal voor willen waken geen herhaling van zetten krijgen met betrekking tot financiële risico’s. 
 
Serge Barnhoorn, RC the Smugglers 
Feliciteert de ALV en het bestuur met het resultaat van het Nederlands team.  
Vraagt of het klopt dat we een deal hebben met een ander kledingmerk voor het Nederlands team.  
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Dit wordt bevestigend beantwoord. We zijn in de overgangsfase van Canterbury naar Under Armour. Dit is financieel een 
aantrekkelijke deal met het tweede sportmerk van de wereld.  
Tot slot geeft Serge aan van harte te hopen dat de scheidsrechter in hem en aanwezig bij deze ALV de volgende keer niet 
nogmaals de neiging hoeven te krijgen op hun fluit te moeten blazen om de boel tot de orde te roepen. 
 
De voorzitter dankt een ieder voor zijn/haar inbreng en sluit hiermee de vergadering af.  


